

Announcements - Ankündigungen



Call for Papers

**INTERNATIONAL SOCIETY FOR GESTALT THEORY
AND ITS APPLICATION**

in cooperation with

The Institute of Specialized and Intercultural Communication
of the University of Warsaw

The Institute of Philosophy and Sociology
of the Polish Academy of Sciences

21st International Scientific Conference

**MOTION
SPACES OF HUMAN EXPERIENCE**

**13–15 June 2019
Warsaw, Poland**

**We are pleased to invite you to submit an abstract for your
contribution to the
21st GTA Scientific Convention**

The conference program will include plenary lectures, working groups and poster sessions. The topic of the conference “**Motion – Spaces of Human Experience**” will cover the phenomenon of movement in its entire breadth of expressions. Thus, moving and being-moved should not only come into play as physical phenomena but also as inner and outer developmental movements. A stated goal of the discussion is to confront the observing outside with the experienced inner perspective. The focus will be processuality of movement, motivation, emotion and communication in different areas of experience. The conference will be thus decidedly interdisciplinary. Not only psychologists, linguists, philosophers, phenomenologists, anthropologists, psychotherapists, psychoanalysts and educational and social scientists but also sports scientists, biologists, physicists, science theorists and artists are welcome to give their contribution to the Convention. We also want to reflect on the relevance of Gestalt theory and how far its approaches can be linked to other contemporary perspectives.

Invited Speakers will be (not yet completed):

Michael Buchholz, Berlin

Angelo Giavatto, Nantes

Mikal Kotyn, Zielona Gora

Hilge Laandweer, Berlin

Volker Schürmann, Cologne

Christoph Wulf, Berlin

Submitted abstracts (see Registration form) should not contain more than 1500 characters. The **extended deadline** ends on **31 December 2018**. Decisions on accepted papers will be announced by **31 January 2019**. The conference languages are English and German. Please send your submission to gta2019@gestalttheory.net.

If you have any questions, please contact the organizers Silvia Bonacchi and Jagna Brudzińska (gta2019@gestalttheory.net).

Conference registration and payment:

Please register by sending an e-mail to the conference committee (gta2019@gestalttheory.net) and transfer the conference fee to the following account: GTA bank account, Spar- und Kreditbank Gemünden, account number: 826413, bank code: 52069029 IBAN: DE83 5206 9029 0000 8264 13, BIC: GENODEF1GMD, Purpose of payment: Conference 2019 Warsaw, name of the participant.

Conference fees:

Non-GTA members (by 30 April 2019): 500 zł./€ 120, then 650 zł./€ 150

GTA members (by 30 April 2019): 380 zł./€ 90, then 500 zł./€ 120

Students free

On request, we can give a discount: 210 zł./€ 50

The conference can be certified as psychological/psychotherapeutic training.

More details about the conference and program coming soon at:

www.gestalttheory.net/GTA-Tagung

www.gestalttheory.net/GTA-Congress

21st GTA CONVENTION 2019
Motion – Spaces of Human Experience
University of Warsaw, Polish Academy of Sciences

Registration Form

Tick one: Mr., Ms., Dr., Prof.

Name:

Surname:

Affiliation:

Are you going to present at the conference? Yes/No

Format of presentation: oral/poster

Title of presentation (insert N/A if appropriate):

Abstract (max. 1500 characters):

Remarks:



Call for Papers

Die

INTERNATIONALE GESELLSCHAFT FÜR GESTALTTHEORIE UND IHRE ANWENDUNGEN

in Kooperation mit dem

Institut für Fachkommunikation und interkulturelle Kommunikation
der Universität Warschau

und dem

Institut für Philosophie und Soziologie
der Polnischen Akademie der Wissenschaften

veranstaltet die

21. Wissenschaftliche Arbeitstagung

MOTION SPACES OF HUMAN EXPERIENCE WIRKUNGSRÄUME VON ERFAHRUNG

13.–15. Juni 2019, Warschau, Polen

Wir freuen uns, Sie zur Einreichung eines Abstracts für einen Beitrag
zur 21. Wissenschaftlichen Arbeitstagung der GTA einzuladen.

Das Tagungsprogramm wird u.a. Plenarvorträge, Arbeitskreise und Poster-Sessions umfassen.

Mit dem Tagungsthema **“Motion – Wirkungsräume von Erfahrung”** wird das Phänomen der Bewegung in seiner ganzen Deutungsbreite zur Diskussion gestellt. So sollen das Bewegen, Sich-Bewegen und Bewegt-Werden nicht nur als körperliche Phänomene, sondern auch als innere und äußere Entwicklungsbewegungen zur Geltung kommen. Ein erklärtes Ziel der Diskussion ist, die beobachtende Außen- mit der erlebten Innenperspektive zu konfrontieren. In den Fokus rücken dann die Prozesshaftigkeit und damit die Motivation, Emotion und Kommunikation in unterschiedlichen Gestaltungsräumen der Erfahrung. Die Tagung ist damit entschieden interdisziplinär ausgerichtet. Psychologen, Linguisten, Philosophen, Phänomenologen, Anthropologen, Psychotherapeuten und Psychoanalytiker, Erziehungs- und Sozialwissenschaftler, aber auch Sportwissenschaftler, Biologen, Physiker und Wissenschaftstheoretiker sowie Künstler sollen bei unserer Tagung ins Gespräch kommen. Nicht zuletzt wollen wir die Aktualität der Gestalttheorie reflektieren und prüfen, inwiefern ihre Ansätze mit anderen zeitgenössischen Perspektiven zu verbinden sind.

Eingeladene Beiträge u.a.:

Michael Buchholz, Berlin
Angelo Giavatto, Nantes
Mikal Kotyn, Zielona Gora
Hilge Laandweer, Berlin
Volker Schürmann, Köln
Christoph Wulf, Berlin

Eingereichte Abstracts (s. Anmeldeformular) sollten höchstens 1500 Zeichen umfassen. Die **verlängerte Abgabefrist** endet am **31.12.2018**. Entscheidungen über angenommene Papers werden bis zum **31.01.2019** bekannt gegeben. Die Tagungssprachen sind Englisch und Deutsch.

Richten Sie Ihre Einreichung bitte an: gta2019@gestalttheory.net.

Wenn Sie Fragen haben, wenden Sie sich bitte an Silvia Bonacchi und Jagna Brudzińska (gta2019@gestalttheory.net).

Tagungs-Anmeldung und Bezahlung:

Bitte senden Sie Ihre Anmeldung per e-Mail an das Tagungskomitee gta2019@gestalttheory.net und überweisen Sie die Tagungsgebühr auf das folgende Konto:

GTA Bankkonto, Spar- und Kreditbank Gemünden, Konto-Nr.: 826413, BLZ: 52069029 IBAN: DE83 5206 9029 0000 8264 13, BIC: GENODEF1GMD
Zahlungszweck: Tagung 2019 Warschau, Name des Teilnehmers.

Tagungsgebühren:

Nicht GTA-Mitglieder (bis 30. April 2019): 500 zł./€ 120, dann 650 zł./€ 150

GTA-Mitglieder (bis 30. April 2019): 380 zł./€ 90, dann 500 zł./€ 120

Studierende frei

Auf Antrag können wir eine Ermäßigung geben: 210 zł./€ 50

Die Tagung kann als psychologische/psychotherapeutische Fortbildung bescheinigt werden.

Weitere Details zu Tagung und Programm demnächst unter:

www.gestalttheory.net/GTA-Tagung

www.gestalttheory.net/GTA-Congress

**21. WISSENSCHAFTLICHE ARBEITSTAGUNG DER
GTA 2019
MOTION - Wirkungsräume von Erfahrung
Universität Warschau und Polnische Akademie der
Wissenschaften**

Anmeldeformular

Anrede: Herr, Frau, Dr., Prof.

Nachname:

Vorname:

Heimatinstitution:

Halten Sie auf der Konferenz einen Vortrag? Ja/Nein

Präsentationsform: mündlicher Beitrag/Poster

Präsentationstitel:

Abstract (max. 1500 Zeichen):

Bemerkungen: